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Geachte heer Alsemgeest en heer Jumelet, 
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Op 10 maart 2022 heeft u raadsvragen ingediend over de realisatie van het geluidsscherm langs de N209 

Bergschenhoek. Met deze brief geven wij u antwoord op uw vragen. 

 

Uw inleiding 

De aanwezige bomen en het groen langs de N209 ter hoogte van Europasingel 122 t/m 130 / 

Hoedemakerlaan / de fiets-onderdoorgang, worden thans grotendeels verwijderd ten behoeve van de 

realisatie van het geluidscherm en het nieuwe fiets/looppad. De bewoners maken zich ernstig zorgen over 

het verloren gaan van het bestaande groen en het herinrichten van deze grondstrook tussen de Europa-

singel en het komende geluidscherm en maar ook over de situatie tot aan de herinrichting van deze 

grondstrook. 

 

In navolging van de door mijn fractie gestelde technische vragen en uw beantwoording inzake de realisatie 

van geluidschermen langs de N209 Bergschenhoek stellen wij uw College de volgende raadsvragen: 

 

Vraag 1. 

Is de provincie of de gemeente eigenaar van de grondstrook tussen de Europasingel en het geluidscherm ter 

hoogte van de hierboven genoemde locatie? 

Antwoord 

Deze grondstrook is eigendom van de provincie. 
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Vraag 2. 

Zal de provincie of de gemeente opdrachtgever en dus verantwoordelijk zijn voor de herinrichting van de 

genoemde grondstrook? 

Antwoord 

Op basis van participatie is door de gemeente een Voorlopig Ontwerp opgesteld. Dit Voorlopig Ontwerp is 

overgedragen aan de provincie, die een Definitief Ontwerp heeft uitgewerkt en de herinrichting gaat 

uitvoeren. 

 

Vraag 3. 

Bent u het eens met de omwonenden en mijn fractie dat de eerdere groene ‘wand’ tussen de N209 en de 
Europasingel, welke gevormd werd door bomen en ander groen, op een soort gelijke manier dient terug te 

komen na de realisatie van het geluidscherm aldaar? 

Antwoord 

Het college is het hiermee eens. De gekapte bomen worden gecompenseerd en er wordt nieuw groen 

aangeplant. Dit gebeurt op de wijze zoals het is opgenomen in het Definitief Ontwerp. Dit Definitief 

Ontwerp is door de provincie met bewoners gedeeld op een bewonersavond. 

 

Vraag 4. 

Mocht de gemeente opdrachtgever en verantwoordelijk zijn voor de herinrichting van de genoemde 

grondstrook, op welke wijze worden de omwonenden betrokken bij de herinrichting van de genoemde 

grondstrook? 

Antwoord 

Niet de gemeente maar de provincie is opdrachtgever voor de herinrichting van de grondstrook. 

 

De bewoners zijn in eerder stadium bij het project betrokken. In 2014 is een eerste bewonersbijeenkomst 

georganiseerd. Tijdens deze bijeenkomst is onderzocht of de bewoners behoefte hadden aan een geluids-

scherm en of men over het ontwerp wilde meedenken. Dit heeft geresulteerd in een participatie-

bijeenkomst in 2015 waarbij de bewoners zijn meegenomen in het ontwerp en zij hun wensen kenbaar 

hebben gemaakt. Er is in het ontwerp aan zoveel als mogelijk wensen gehoor gegeven, echter zijn er in het 

kader van veiligheid en techniek ook ontwerp keuzes gemaakt. 

 

De aanbesteding is momenteel in volle gang, om nu opnieuw bewonersparticipatie te laten plaatsvinden is 

daarom niet wenselijk. Het goede nieuws is dat er na vele jaren van voorbereiding dit jaar gestart wordt 

met de bouw van het geluidsscherm. Na het plaatsen van het geluidsscherm worden er, zoals in het groen-

plan is weergegeven, bomen en groen terug geplant. Op het groenplan, dat in 2021 door de provincie op een 

bewonersavond is gepresenteerd, is door de bewoners positief gereageerd. 

 

Vraag 5. 

Zou een vorm van co-creatie van toepassing kunnen zijn? 

Antwoord 

Nee, er heeft voor dit project al een participatieproces plaatsgevonden.  
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Vraag 6. 

Mocht de provincie opdrachtgever en verantwoordelijk zijn voor de herinrichting van de genoemde 

grondstrook, bent u bereidt met de provincie af te spreken dat de omwonenden intensief betrokken 

worden bij de herinrichting van de genoemde grondstrook? 

Antwoord 

Ondanks dat het Voorlopig Ontwerp is overgedragen en de herinrichting in opdracht van de provincie 

plaatsvindt, zijn we als gemeente nog steeds nauw betrokken bij dit project. In het Definitief Ontwerp zijn 

nieuwe bomen en groen opgenomen. Wij hebben er vertrouwen in dat de herinrichting op basis van het 

eerder doorlopen participatieproces en het Definitief Ontwerp zorgvuldig wordt uitgevoerd. 

 

In de beantwoording op onze technische vragen geeft uw college aan dat de plaatsing van het geluidscherm 

medio najaar 2022 zal geschieden.  

 

Vraag 7. 

Bent u bereid het groenonderhoud van de genoemde grondstrook tot aan de plaatsing van het geluidscherm 

zo optimaal uit te voeren opdat het aangezicht van deze grondstrook netjes en ordelijk is? Of 

Antwoord 

Deze groenstrook is geen eigendom van de gemeente en valt daardoor buiten het gemeentelijke beheer-

areaal en de daarvoor beschikbare budgetten. We zijn wel bereid met de provincie het gesprek aan te gaan 

over de onderhoudsstaat en de uitstraling van het groen. 

 

Vraag 8. 

Bent u bereid er bij de provincie erop aan te dringen en zo nodig afspraken te maken, het groenonderhoud 

van de genoemde grondstrook tot aan de plaatsing van het geluidscherm zo optimaal uit te laten voeren 

opdat het aangezicht van deze grondstrook netjes en ordelijk is? 

Antwoord 

Zie het antwoord op vraag 7. 

 

U heeft in de beantwoording van onze technische vragen toegezegd dat u er bij de provincie erop aan zult 

dringen de twee grote gaten aan de Europasingel i.v.m. het testen van het nieuwe persriool, na de 

genoemde test netter af te werken 

 

Vraag 9. 

Bent u bereid na de in opdracht van de provincie uitgevoerde test van het persriool te controleren en erop 

toe te zien dat de twee grote gaten op een professionele en nette wijze worden dicht gemaakt en 

afgewerkt en indien dit niet kort na de geplande test op 15 maart het geval is direct in overleg te treden 

met de provincie? 

Antwoord 

De provincie heeft toegezegd dat de gaten na de test worden dicht gemaakt en afgewerkt. Wij hebben er 

vertrouwen in dat dit ook gebeurt. Mocht dit niet het geval zijn dan gaan wij hierover met de provincie in 

overleg. 

 

  



 

 

  4/4 

Vraag 10. 

Bent u bereid er eveneens op toe te zien dat op korte termijn de straatverlichting op de Europasingel 

(tussen de Bergweg-noord en Ds. Van Couwenhovenlaan) volledig wordt hersteld? 

Antwoord 

De straatverlichting is inmiddels hersteld. 

 

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen. 

 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

 

Mickel Beckers 

Gemeentesecretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 


